
DORPSRAAD 

Contactadres: 

ZIJTAART 

  

(geanonimiseerd)

(geanonimiseerd)

(geanonimiseerd)

(geanonimiseerd)

(geanonimiseerd)

dorpsraad@dorpsraadzijtaart.nl 

Notulen besloten 
vergadering woensdag 

19 
febr 

2025 

Aanwezig: |} | _} mn | 
, 

en | (geanonimiseerd) (geanonimiseerd) (geanonimiseerd)(geanonimiseerd) (geanonimiseerd)(geanonimiseerd) (geanonimiseerd)

Afw. m.k.: 

1. 
Opening. 

De 
voorzitter 

heet de 
aanwezigen welkom, 

2. Vaststellen 
agenda 

*. 

Hoewel de WG Wonen is 

opgeheven 
handhaven we het 

onderwerp op 

de 
agenda. 

Er zal een nieuwe 

werkgroep 
komen. 

Overigens 
wordt de 

agenda volgens concept vastgesteld. 

3. Vaststellen notulen 15 

januari 
2025 

De notulen van de 
vorige vergadering zijn ongewijzigd vastgesteld, 

en kunnen 
volgens afspraak 

ter 

kennisname 
gedeeld 

worden met B&W en de 
gemeenteraad 

van 

Meierijstad. 

4. Interne 

aangelegenheden 

e 
Financiën 

— 

wegens 
technische 

problemen zijn 
de overzichten 

nog 

niet 

geprint, 
dit 

onderwerp 
wordt 

doorgeschoven 

naar 
de 

volgende vergadering. 

De 

vergaderkosten zijn 
de 

afgelopen tijd 
flink 

opgelopen. 
Wellicht moeten 

we 
de 

gemeente 

om 

verhoging 

van de subsidies 
vragen, 

dat moet dan 
gezamenlijk, 

met alle 
dorps- 

en 

wijkraden gezamenlijk. 

e 

Checklist handboek Goed bestuur 

— 

Om 
zich 

hierop 

voor 
te bereiden zal de 

secretaris 
de checklist 

aan 

eenieder 
toesturen, bespreking 

wordt 
doorgeschoven 

naar 
de 

volgende vergadering. 

e 
Nieuwe 

email 
en 

cloudopslag, 

- 

wegens 
de hectiek rond de N279 

is 
verzocht ook dit 

onderwerp 
door te 

schuiven 

5. Vanuit de 
werkgroepen 

e 
WG Wonen 

— 

De 

werkgroep 

is 

opgeheven, 

maar 

blijft op 
de 

agenda staan, 
omdat 

er een nieuwe 

werkgroep 
zal worden 

opgericht. 

Daar 
willen 

we 
één DR-lid 

in 
hebben. 

wil 
dat doen. Verder 

hebben zich al 2 

belangstellenden gemeld. 
We kunnen er een artikel aan 

wijden 
in 

ZB/zijtaart.nl 
met een 

oproep 

voor nieuwe 

werkgroepleden. 

e 
WG 

Zorg 
& 

Welzijn 

— 

De 

welkomstgroep 
heeft inmiddels al 

op 

22 
adressen de 

enveloppe afgegeven. 

Een 

samenvatting 
van de 

overige 
werkzaamheden 

volgt nog. 

Voor info 
op 

de website 
zijtaart.nl 

kan men 
bij 

DE 
terecht. 

e 
WG 

Website 

— 

e 

WG 
N279 

— 

Allereerst 
een 

compliment 

aan 

| 

voor 

zijn gedreven inspreekbeurt. 
Het 

is 
de 

politieke 

partijen 
heel 

duidelijk 
wat 

Zijtaart 
wil: 

een 
concreet 

en 

volledig verkeersplan 

en 

geen wollige 

toezeggingen. 

Het CDA kwam met 
een 

breed 
gedragen 

motie 
die 

onze wensen 

volledig 
ondersteunt. 

(Enkele partijen 

hadden 
een 

eigen motie). Wij 
zouden 

voor 
het 

gevraagde 
onderzoek 

een 
extern bureau 

prefereren, 

om 

politieke inkleuring 

van 
het 

rapport 
te 

vermijden. 

De 

werkgroep 
wil ook de 

provincie nog spreken, 
om daar de coalitie mee te 

krijgen. 

De wethouder tracht de raad en 

insprekers 
ervan te 

overtuigen 
dat er 

— 

achter de schermen 

— 

al 
lang 

best 

hard aan 

gewerkt 
wordt. Maar 

wij 
willen het zien. Goed doordachte en concrete 

plannen, 
ondersteund 

door 
een 

onderzoek dat 
ons 

garandeert 
dat de 

uitvoering 
straks de 

problemen 
ook echt zal 

gaan 

oplossen. 
Er 

zou 

nog 

een 

potje zijn, overgebleven 

van 
het “Corridor-onderzoek” 

waaruit een en 
ander 

wellicht 
bekostigd 

kan worden. 

(geanonimiseerd)

(geanonimiseerd)

(geanonimiseerd)

  

l 

De 

vergadering 
stelt vast dat er 

bij geen 
van de 

punten sprake 
zal 

zijn 
van 

tegenstrijdig belang. 



6. 
Actuele dossiers 

Dorpsvisie 

— 

Verkeersveiligheid algemeen 

— 

de realisatie van het 
verkeersplateau (drempel) 

aan de 
sluishoek, 

door 

RWS heeft wat 

vertraging opgelopen. 
Voor het 

plateau 
aan de Bresser 

zijn 
de 

“handtekeningen-voor- 

geen-bezwaar” nog 

niet 

opgehaald. (Er zijn 
inmiddels ook 

weer nieuwe 
bewoners 

bijgekomen). 

zal dat doen. 
Belangrijker 

is 
misschien wel 

een 

voorziening bij 
het 

speeltuintje aldaar, 
dat kinderen 

verhindert 
onoplettend 

de 
rijweg op 

te 
rennen. Een 

hekje 
met 

poortje 
of 

sluisje? 

Daar 
kunnen 

we 
ook 

eens aandacht voor 

vragen, 

via 

Foodpark 

en 
Doornhoek 

- 

We 

zijn 
benieuwd 

naar een 

“Verkeersplan 

De 

Kempkens”, 

is 
dat 

er 
al? 

Energietransitie 
Zon- en 

windparken 

— 

Gemeente nieuws 

— 

(geanonimiseerd)

(geanonimiseerd)

7. Stand van zaken van: 

Zundkastje 

— 

Wordt 
in 

het 
voorjaar 

een 
keer 

geverfd, BN 
Aandacht 

voor 

food, 
GM 

Dorpsschouw 

— 

Wildrooster valstraat 

Groenplan 
Klaverhove 

— 

overleg 
met 

| 
het 

plan 
is er. 

Zijn 
er 

nog aanpassingen gewenst? 
/ mogelijk? 

Zoals 
een 

locatie 
voor een 

bomenlaan met ook 
ruimte voor 

de 
100-jarige-boom (bomen). 

Kermis 

| 
is 

uitgenodigd, 
had helaas 

geen tijd. 
Er is 

nog geen duidelijkheid 
hoe het nu verder 

moet/kan. 
De 

stichting 
is ontstaan 

op 

initiatief van de 
dorpsraden, 

bestuurders 
zijn 

tevens 

vertegenwoordigers 
van de betrokken 

dorpsraden. 
Dus ook 

wij 
hebben hier zeker een 

verantwoordelijkheid. 

De EGZ is er 

oorspronkelijk 
ook 

bij betrokken, 
ivm 

nevenaktiviteiten 
om 

de kermis 

aan 
te vullen. 

Dat 
zal 

geen verplichting zijn, 
maar 

wordt alleen 
maar 

belangrijker, 

om 
de kermis door te 

kunnen laten 
gaan. | 

een 

volgende vergadering opnieuw uitnodigen. 

(geanonimiseerd)

(geanonimiseerd)

(geanonimiseerd)

(geanonimiseerd)

(geanonimiseerd)

8. 

Ingekomen (e-)mail, mededelingen 

en 

actielijst 

Mail behandeld in de 
agenda 

voor zover van 

toepassing. 

9. 

Rondvraag 

10.Sluiting 

De voorzitter sluit de 
vergadering. 

Voor 

verslag: Mn (geanonimiseerd)


